
مجمع باشگاه پرسپولیس روز گذشته برگزار شد و همان طور 

که انتظار می رفت هیات مدیره این باشگاه به خاطر عملکرد 

خوبش در فصل گذشته با کمترین تغییر مواجه شد. درواقع 

فقط یک عضو جدید را در هیات مدیره پرسپولیس به جای 

رضا درویش می بینیم. مدیرعامل پرسپولیس برای اینکه همه 

افراد هیات مدیره باشگاهش به کار خود ادامه دهند پیشنهاد 

داد که عضو جدید جایگزین خودش شود و این یعنی اینکه 

او دیگر در جلســـات هیات مدیره باشگاه پرسپولیس قانونا 

حق رای نخواهد داشت. 

توافق قبل از جلسه
نکته قابل توجه اینکه مجمع روز گذشته باشگاه پرسپولیس 

در حالی برگزار شـــد که وزیر ورزش، وزیر اقتصادودارایی و 

رئیس سازمان خصوصی سازی با یکدیگر به توافق رسیدند 

که این باشـــگاه با کمترین تغییر در هیات مدیره به کارش 

ادامه دهد و رضا درویش هم مدیرعامل بماند. درواقع این 

تصمیمات در مجمع فقط به تصویب رســـید. درویش یک 

روز قبل از مجمع از ماندنش در پرســـپولیس مطمئن شد و 

به این خاطر هم روز گذشته و ساعاتی قبل از آغاز مجمع نیز 

دستور داد تا پرداختی جدیدی به سرخپوشان انجام گیرد. 

شوک بیرانوند جواب داد
علیرضا بیرانوند به عنوان ملی پوش و یکی از کاپیتان های 

تیمـــش اولین بازیکنی بـــود که به خاطر عقـــب افتادن 

مطالباتش از باشـــگاه پرســـپولیس تصمیم گرفت به این 

باشگاه نوتیس دهد. این اقدام از سوی بیرانوند چندان برای 

بازیکنـــان این تیم غیرمنتظره نبود، از این جهت که او قبل 

از فینال جام حذفی به تعدادی از همبازیانش گفته بود که 

می خواهد این اقدام را انجام دهد. در همین راستا مدیریت 

باشگاه پرسپولیس برای اینکه بازیکنان دیگر نوتیس ندهند 

سریعا دستور پرداخت بخشی دیگر از طلب اعضای تیمش 

را داد. در حال حاضر سرخپوشان 84 درصد قراردادشان را 

دریافت کرده اند و 16 درصد دیگر، جدا از پاداش هایشان 

طلب دارند. هرچند از این 16 درصد، 2.5 درصد هم سهم 

سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال است. در هر صورت شوک 

بیرانوند به باشـــگاه، جواب داد و سرخپوشـــان می توانند 

امیدوار باشـــند که در روزهای آتی کم کم مطالبات شان را 

دریافت کنند. 

نامه سازمان لیگ به باشگاه
با توجه به اینکه علیرضا بیرانوند نوتیس خود را برای سازمان 

لیگ و فدراسیون فوتبال ارسال کرده بود، پیش از ظهر دیروز 

ســـازمان لیگ طی نامه ای رسمی و با امضای کشوری فرد 

باشگاه پرســـپولیس را در جریان اقدام بیرانوند برای فسخ 

قرارداد یکطرفه اش قرار داد. درویش نیز در واکنش به این 

نامه از بخش حقوقی باشـــگاه پرسپولیس خواست هرچه 

سریع تر با وکیل بیرانوند جلسه گذاشته و در مورد پرداخت 

مطالبات او به توافق برسند. از قرار معلوم باشگاه پرسپولیس 

در نظر دارد طلب بیرانوند را در یک فقره چک به او پرداخت 

کند تا جلوی فســـخ یکطرفه او را بگیرند. مخصوصا اینکه 

پیشـــنهاد خوب تیم عربســـتانی به علی بیرو او را حسابی 

وسوسه کرده است. 

پالس های منفی از سوی گل محمدی
سرمربی پرسپولیس بعد از قهرمانی تیمش در جام حذفی 

در یک اظهارنظری اعلام کرد که ممکن اســـت نخواهد به 

کارش در این تیم ادامه داده و تا نیم فصل اســـتراحت کند. 

او بعد از این اظهارنظر راهی تعطیلات شده و تماسی هم با 

باشگاه پرسپولیس نداشته است. مساله ای که باعث شده 

شایعاتی را در این باشگاه مبنی بر جدی بودن تصمیم یحیی 

به وجود بیاورد، از این جهت که یحیی مربی آینده نگری است 

و در سال های اخیر همواره قبل از آغاز فصل نقل و انتقالات 

برنامه های خود را طرح ریزی و تحویل باشگاه می داد. اما در 

شرایط فعلی که تیم های رقیب پرسپولیس فعالیت های نقل و 

انتقالاتی خود را شروع کرده اند، یحیی راهی تعطیلات شده 

و به نوعی بی تفاوت نشان داده است. این پالس های منفی 

از ســـوی یحیی در مورد آینده اش در پرسپولیس احتمال 

جدایی او را از این تیم قوت بخشیده است. حتی نزدیکان 

این مربی هم اعتقاد دارند که یحیی قصد استراحت کردن 

دارد و تصمیمش در این زمینه جدی است. 

درویش منتظر لیست یحییی نمی ماند
رضـــا درویش بعد از اطمینان پیدا کردن از ادامه حضورش 

در باشـــگاه پرسپولیس به دنبال این است تا هرچه زودتر با 

یحیـــی ارتباط برقرار کـــرده و در جریان تصمیم نهایی این 

مربـــی قرار بگیرد. اگر او به هر دلیل نتواند با یحیی ارتباط 

گرفته یا مذاکراتش به نتیجه نرسد، بیکار ننشسته 

و برای تمدید قـــرارداد بازیکنان آزاد تیمش 

اقـــدام خواهد کرد. نفراتـــی مثل گئورگی 

گولســـیانی، میلاد سرلک، سعید صادقی، 

عیســـی آل کثیر و امید عالیشاه در اولویت 

مدیریت باشگاه پرســـپولیس برای تمدید 

قرارداد هستند. از آنجا که برخی از تیم های 

رقیب به دنبال وسوســـه کردن این نفرات برای 

جذب آنها هستند، باشگاه پرسپولیس می خواهد 

زودتر تکلیف آنها را مشخص کند. در راستای 

ایـــن مذاکرات حتی اگر هـــم هر یک از این 

نفرات تصمیم به جدایی گرفته باشند، باشگاه 

در جریان این مساله قرار خواهد گرفت. 

پرسپولیس کمیته فنی 
نخواهد داشت

باشـــگاه اســـتقلال یک روز قبل 

7 پیشکســـوت  از  از مجمـــع 

خـــود به عنـــوان اعضای جدید 

کمیته فنی نـــام برد. در همین 

راســـتا یکی از مســـئولان این 

باشـــگاه مدعی شد که خواسته 

که سازمان خصوصی ســـازی بوده 

کمیته فنی داشـــته باشند. اما با 

پیگیری که از باشـــگاه پرسپولیس 

داشـــتیم این اتفاق قرار نیســـت در 

باشگاه پرسپولیس رخ دهد. به گفته 

یکی از مسئولان باشگاه پرسپولیس، 

رضا درویش همواره برای یک ســـری از تصمیمات خود با 

پیشکســـوتانی چون علی پروین، حمید استیلی، محمود 

خوردبین و... مشـــورت می کند اما برنامه ای برای تشکیل 

کمیته فنی در باشگاه پرسپولیس ندارد. 

ابراز تمایل شجاع
برای حضور در پرسپولیس

شـــجاع خلیل زاده که به خاطر مصدومیت نتوانست تیم 

ملی را در تورنمنت کافـــا همراهی کند این روز ها 

صحبت های زیادی در مـــورد مذاکراتش با 

باشـــگاه ســـپاهان به گوش رسیده است؛ 

هرچند خودش ایـــن موضوع را تکذیب 

کرد و باشـــگاه ســـپاهان هم اعلام کرد 

که مورایس درخواستی برای خرید این 

بازیکن نداشته است. اما در مورد شجاع 

باخبر شـــدیم که او برای بازگشت به 

پرسپولیس ابراز تمایل کرده و 

منتظر است تا هرچه زودتر 

تکلیفـــش در این مورد 

مشخص شود. در شرایط 

فعلی پرسپولیس در 

خط دفاع با کمبود 

مهره مواجه نیست 

مگر اینکه مرتضی 

علی گنجـــی  ر پو

یا گولســـیانی یکی 

بـــه جدایی  تصمیم 

بگیرد. البته که قرارداد 

گولســـیانی بـــه اتمام 

رسیده اما پرسپولیس 

به دنبـــال تمدید با این 

بازیکن اســـت. شجاع 

نهایتا تـــا پایان این هفته 

منتظـــر روشـــن شـــدن 

وضعیتش با پرســـپولیس 

خواهد ماند. 
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اخبارکوتاه
شکستی دیگر برای والیبال ایران در پایان هفته نخست

داورزنی: باید صبور باشیم
تیم ملی ایران صبح دیروز و در چهارمین و آخرین دیدار از هفته نخست لیگ 

ملت های والیبال 2023، به مصاف اسلوونی رفت و در این دیدار هم با نتیجه 

3 بر صفر شکست خورد. شاگردان بهروز عطایی که این تورنمنت را خوب شروع 

نکرده بودند پس از دو شکست برابر ژاپن و لهستان در سومین مسابقه موفق 

شدند چین را شکست دهند که البته این برد قابل پیش بینی بود اما در بازی 

چهارم باز هم شکســـت خوردند تا هفته نخست مسابقات را با روندی ضعیف 

به پایان برسانند. تیم ایران پس از بازگشت به تهران به هلند خواهد رفت و در 

بازی بعدی از ســـاعت 14:30 روز سه شنبه 30 خرداد با آلمان روبه رو خواهد 

شد. محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال درباره عملکرد تیم ایران در 

این مسابقات می گوید: »لیگ ملت ها تورنمنتی است که تیم های صاحب نام 

سعی می کنند آن را به خوبی به پایان برسانند. به همین دلیل حتی درصورت 

استارت نه چندان درخشان، باید تلاش کنیم آن را به خوبی تمام کنیم. باید صبور 

باشیم و کمی به بازیکنان و کادر فنی تیم ملی زمان بدهیم و در پایان مسابقات 

عملکرد آنها را قضاوت کنیم. بدون شک این بچه ها تمام تلاش خود را برای ارائه 

یک بازی خوب به کار گرفتند تا حتی برای لحظه ای دل مردم را شاد کنند، اما 

شاید در کسب نتیجه نهایی 100 درصد موفق نبودند. خیلی از تیم های خوب 

دنیا در هفته اول عملکرد خوبی نداشتند و همه نگاه ها به دو هفته باقی مانده 

لیگ ملت هاست. فدراسیون والیبال تلاش کرد با توجه به محدودیت هایی که 

دارد این تیم را در بهترین شـــرایط به رقابت ها اعزام کند، اما بازهم این شرایط 

برای حضور موفق ایده آل نبود. شـــاید انتظارات آنگونه که باید و شاید برآورده 

نشده باشد، اما باید به آینده نگاه کرد؛ به روزهایی که ستاره های جوان والیبال 

کشورمان پخته خواهند شد و مقابل حریفان خود قد علم می کنند.«

پس از 4 سال 

 قهرمانی نوجوانان فرنگی کار ایران
در آسیا

تیم ملی کشتی فرنگی نوجوانان در رقابت های قهرمانی آسیا با کسب 4 مدال 

طلا، 2 مدال نقره و 2 مدال برنز، پس از چهار ســـال به عنوان قهرمانی دست 

یافت. برای تیم ایران در این رقابت ها، محمدمعراج مهمدی در وزن 51 کیلوگرم، 

محمدرضا غلامی در وزن 55 کیلوگرم، علی اکبر اصغری در وزن 92 کیلوگرم 

و امیرحســـین عبدولی در وزن 110 کیلوگرم به مدال طلا، عرفان مرادی در 

وزن 45 کیلوگرم و حبیب الله رحیمی در وزن 71 کیلوگرم به مدال نقره، و علی 

دزفولی نـــژاد در وزن 60 کیلوگرم و احمدرضا محمدیان در وزن 65 کیلوگرم 

به مدال برنز دســـت یافتند. در رده بندی تیمی، ایران با 188 امتیاز به عنوان 

قهرمانی دست یافت و تیم های قرقیزستان با 176 و ازبکستان با 151 امتیاز 

به ترتیب دوم و سوم شدند.

پالس های منفی از سوی گل محمدی نشان می دهد تصمیم او جدی است

یحیی واقعا می خواهد استراحت کند؟
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش

پیش از فینال شنبه شـــب لیگ قهرمانان بیشتر نظرسنجی ها و 

پیش بینی ها بر این موضوع اصرار داشتند که منچسترسیتی به 

راحتی و با نتیجه ای پرگل اینترمیلان را شکست خواهد داد و تیم 

سوم سری A توان رقابت با قهرمان پرستاره لیگ جزیره را نخواهد 

داشت. حضور تعداد زیادی ستاره نام آشنا در ترکیب سیتیزن ها که 

پپ گواردیولا مجبور بود تعدادی از آنها را نیمکت نشین کند این 

شانس را به آنها می داد که برابر اینتری که از روزهای اوجش فاصله 

گرفته و این فصل هم نوسان زیادی را تجربه کرده بود بازی راحتی 

داشـــته باشند و برای فتح نخستین لیگ قهرمانان خود مشکلی 

نداشته باشند. اما در عمل چنین اتفاقی رخ نداد و سیتی شاید 

به نوعی خوش شانس هم بود که توانست این دیدار را با تک گل 

رودری به ســـود خود به پایان برساند. شاید اگر لوکاکو نقش یار 

نفوذی ســـیتی را بازی نمی کرد و دو موقعیت طلایی نرآتزوری با 

دخالت او هدر نمی رفت نام اینتر به جای سیتی روی جام امسال 

لیگ قهرمانان نقش می بست. تیم یکدست و قابل احترام اینزاگی 

در طول مسابقه نشان داد که ترسی از نام بازیکنان حریف ندارد 

و به خصوص برنامه عالی این ســـرمربی جـــوان در مهار ارلینگ 

هالند باعث شد تا زهر خط حمله حریف گرفته شود اما درنهایت 

هافبک اسپانیایی تیم پپ بود که ضربه نهایی را زد و تیمش را بر 

بام فوتبال اروپا نشاند. 

بهترین مربی تاریخ؟
گواردیولا حالا به شـــدت از ســـوی طرفدارانش مورد تمجید قرار 

گرفته و آنها معتقدند که این مربی نشان داد که شایستگی عنوان 

بهتریـــن مربی تاریخ را دارد. یکی از مهم ترین چالش های پپ در 

این سال ها این بود که بسیاری معتقد بودند دو لیگ قهرمانانی 

که او به عنوان سرمربی بارسا فتح کرده بود به لطف درخشش لئو 

مسی به دست آمده است و او بدون ستاره آرژانتینی دیگر نتوانسته 

این موفقیت را تکرار کند. حتی تیم او دو ســـال قبل هم به فینال 

رسید اما اشـــتباهات تیم او و البته مصدومیت کوین دی بروینه 

در آن دیدار باعث شد تا رقابت را به چلسی واگذار کنند. این بار 

اگر چه باز هم دی بروینه مصدوم شد و از بازی بیرون رفت و هالند 

نیز که فصلی فوق العاده و اســـتثنایی را سپری کرده است در این 

دیدار توســـط باستونی، مدافع حریف به خوبی مهار شده بود اما 

پپ بالاخره توانست طلســـم ناکامی هایش در اروپا پس از ترک 

بارسا را بشکند. به این ترتیب او ثابت کرد که فقط مسی نبود که 

باعث فتح اروپا می شـــد اما نباید فراموش کرد که در دیدارهای 

قبلی تیمش او یک هالند آماده و گلزن را در اختیار داشـــت که 

می توانست برای هر خط دفاعی دردسرساز شود. 

سوالی که اینجا مطرح می شود این است که آیا پپ واقعا بهترین 

مربی تاریخ فوتبال است؟ برخی معتقدند او فقط با تیم های متمول 

که بودجه خرید ســـتاره ها و نفرات مدنظرش را در اختیارش قرار 

می دهد می تواند موفق باشـــد و در سیتی که در این زمینه یکی 

از بهترین شـــرایط را برایش فراهم کرده و تقریبا دســـت روی هر 

بازیکنی گذاشت خریداری شد توانست فاتح سه گانه شود. البته 

این انتقاد به او وارد اســـت و اگر چه او از نظر تاکتیکی و ایده های 

فنی در ســـطحی عالی قرار دارد اما بدون ابزارهای لازم که از نظر 

او خرید بهترین های فوتبال جهان هســـتند احتمالا به نیمی از 

افتخارات کنونی نیز نمی رسید. او حتی با همین ستاره ها هم به 

زحمت توانست اینتر را شکست دهد. از سوی دیگر نباید فراموش 

کرد که در این ســـال ها تیم های زیادی تلاش کرده اند تا به لطف 

مالکان متمول و خرید ستاره های گرانقیمت فاتح جام های مختلف 

شوند اما توفیق چندانی کسب نکرده اند. بارزترین نمونه در این 

میان پاری سن ژرمن است که حتی با تیمی کهکشانی و پرستاره 

مهم ترین دســـتاوردش تنها رسیدن به فینال لیگ قهرمانان بود 

که درنهایت با شکســـت برابر بایرن مونیخ رویای آنها تعبیر نشد. 

پاریســـی ها در این ســـال ها نفراتی چون امباپه، مسی، نیمار، 

حکیمی، دوناروما و راموس را به ترکیب خود اضافه کردند و مربیانی 

چون مائوریتسیو پوچتینو، کارلو آنچلوتی، توماس توخل، لوران 

بلان و اونای امری را نیز روی نیمکت خود داشـــتند اما درنهایت 

نتوانستند بهره لازم را از این ولخرجی ها ببرند. 

در چنین شرایط طرفداران پپ معتقدند که او با وجود هزینه های 

هنگفت، توانسته هارمونی و هماهنگی لازم را نیز در تیمش ایجاد 

کند و خریدهای او براساس نیازهای تیمش بوده تا فوتبالی جذاب 

همراه با نتیجه لازم را ارائه کند. البته نباید فراموش کرد حضور در 

لیگ برتر جزیره که یکی از بهترین و پرهیجان ترین لیگ های کنونی 

فوتبال دنیاســـت و رقابت بسیار نزدیکی در آن جریان دارد به پپ 

و سیتی کمک کرده تا بتوانند همیشه در بالاترین سطح باشند. 

سیتی فقط هالند نیست
در بازی شنبه شب همه منتظر درخشش دوباره هالند و گلزنی های 

او بودند. با توجه به اینکه دفاع اینتر در دو بازی رفت و برگشت برابر 

میلان همشهری در نیمه نهایی شکننده ظاهر شده بود این انتظار 

می رفت که ماشین گلزنی نروژی ستاره تیمش در بازی فینال باشد 

اما این بار اینزاگی به خوبی توانست نقشه های حریف را خنثی کند 

و هر چه از بازی می گذشت نگرانی هواداران سیتی بیشتر می شد. 

درنهایـــت البته او نیازی به گل هالند پیدا نکرد چراکه این هافبک 

دفاعی تیمش بود که با یک شوت دقیق و مهارنشدنی جام را برای این 

تیم انگلیسی به ارمغان آورد. هالند در طول این فصل 52 بار دروازه 

رقبا را باز کرده بود اما در مهم ترین دیدار فصل ناکام بود. مصدومیت 

دی بروینه ضربه مهلک دیگری به سیتیزن ها بود و در این شرایط حتی 

می شد به موفقیت اینتر امیدوار بود اما گواردیولا نشان داد که او و 

تیمش به خوبی یاد گرفته اند که چگونه حتی در دیدارهایی که هالند 

در اوج نیست به برتری برسند. مشابه این اتفاق در دو دیدار رفت و 

برگشت برابر رئال مادرید و البته مصاف با منچستریونایتد در فینال 

جام حذفی نیز رخ داد و این سایر ستاره های تیم بودند که جور هالند 

را کشیدند. البته نباید فراموش کرد که این ستاره نروژی به قدری در 

این فصل خوب کار کرده که افت یا شاید بهتر بگوییم مهارش توسط 

مدافعان حریف هم از تاثیرگذاری اش کم نمی کند. البته همین که 

او می تواند خط دفاعی تیم های مقابل را به خود مشغول کند باعث 

می شود تا سایر بازیکنان در موقعیت گلزنی قرار بگیرند. البته شاید 

یکی از نگرانی های گواردیولا این باشد که هالند در دیدارهای بزرگ 

مثل سایر مسابقات درخشان نیست و برای فصل بعد باید این مشکل 

را برطرف کند تا بتواند شرایط بهتری در لیگ و اروپا داشته باشند. 

پپ چگونه دومین سه گانه اش را جشن گرفت؟

ویا از مسیری متفاوت فتح ر
دیـــدار فینال لیـــگ قهرمانـــان اروپا بـــا برتری 

منچستر ســـیتی مقابل اینترمیلان به پایان رسید 

و همین موضوع باعث شد تا به سراغ یکی از مربیان 

جوان وطنی که ســـال ها سابقه آقای گلی فوتبال 

ایران دارد رفته و دقایقی درخصوص این دیدار با وی 

صحبت کنیم. آرش برهانی پیشکسوت استقلال 

در ایـــن خصوص صحبت های جالـــب توجهی را 

مطرح کرد.

فینال لیگ قهرمانان اروپا را چطور دیدی؟ قهرمانی 

منچسترسیتی را متصور بودی یا قهرمانی اینتری ها 

را انتظار می کشیدی؟

این بازی بســـیار خوب و فنی دنبال شـــد. دو تیم نیز 

فرصت های مناسبی برای گلزنی داشتند و درنهایت هم 

سیتی عنوان قهرمانی را به دست آورد. من به خاطر پپ 

گواردیولا، سیتی را خیلی دوست دارم و خوشحالم این 

اتفاق افتاد و جام به تیم این مربی رسید. 

از لحاظ فنی این دیدار چطور بود؟

دو تیم سه دفاعه بازی می کردند و در لحظاتی سیتی با 

4 دفاع هـــم آرایش پیدا کرد و درنهایت هم با یک بازی 

خونســـرد و منطقی جام قهرمانی را به خانه برد. البته 

مصدومیت دی بروینه نیز تا حدودی عملکرد سیتی 

در نیمه اول را تحت الشـــعاع قرار داد، اما این 

تیم در نیمه دوم دوباره به خود آمده و همان 

تیمی شـــد که همه انتظارش را داشتند. 

در هرصورت ســـیتی بازیکنان باکیفیت 

زیادی روی نیمکت تیمش داشت و این 

اتفاق باعث شـــد تا خلأ یکـــی از بهترین 

پاسورهایش هم به چشم نیاید. فودن 

هم که به جـــای دی بروینه آمد 

به خوبی جای این بازیکن را 

پر کرده و در نیمه دوم این 

تیم دوباره بر توپ و میدان 

مسلط شده و درنهایت 

هم جام قهرمانی را به 

خود اختصاص داد. 

پس سیتی به حقش 

رسید؟

اســـت.  همین طور 

برخی منتظر معجزه 

بودند اما سیتی خیلی 

خوب بازی کرد؛ هرچنـــد در بازی های قبلی با اقتدار 

بیشـــتری بازی کرده و راهی استانبول شده بود و توقع 

بیشـــتری هم از این تیم می رفـــت. از لحاظ موقعیت و 

مالکیت هم این تیم سرتر بود. 

در بحـــث مربیگری خـــودت تا چه انـــدازه از پپ 

الگوبرداری کرده ای؟

تقریبـــا هیچی! چطـــور باید ایـــن کار را کرد؟ مگر 

ابزارهای ما با هم شباهت دارند؟ پیاده کردن تفکرات 

و افکار او با این زیرساخت ها و ابزارها سخت می شود 

و شاید باعث شود کار خودت هم درست پیش نرود. 

باید واقعیت را دید و نســـبت به ابـــزار و کیفیتی که 

داریـــد برنامه ریزی کرده و افـــکار خود را پیاده کنید 

و تصمیم گیری کنیـــد. پپ افکار فوق العاده ای را به 

فوتبال آورده و باعث تحول در این رشته ورزشی شده 

است. او وظایف جدیدی را به بازیکنان برخی پست ها 

از جمله مدافعان کناری اش محول کرده است. همین 

فلسفه و دیدگاهی که او نسبت به فوتبال دارد بسیار 

جالب است. 

او را به عنوان بهترین سرمربی جهان قبول داری؟

او برای خودش صاحب  ســـبک و اصول و قاعده است و 

شاید مربی های دیگر در تیم های دیگر نتوانند این سبک 

را پیاده کنند یا اینکه خیلی زمان ببرد تا به هدف خود 

برسند. من این فلسفه و دیدگاه او را خیلی دوست 

دارم، ضمن اینکه او سعی می کند نسبت به 

داشته هایش و آن فکری که دارد تیمی را ببندد 

که نســـبت به تیم های دیگر متفاوت باشد. 

این هم خود یک نوآوری به شمار می رود. او هر 

فصل یک چیز جدید رو می کند و این 

موضوع برای من خیلی جالب 

است. او هرگز به داشته ها 

و دانـــش خود بســـنده 

نکرده و هر روز به دنبال 

دانش و مطالب نو 

و مقاله هـــای 

یـــد  جد

لـــی  تبا فو

اســـت تـــا 

 ، ش د خـــو

اطلاعاتـــش و 

دیدگاهش به این رشته 

ورزشی را به روز نگه دارد.

آرش برهانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: سیتی به حقش رسید

پپ باعث تحول فوتبال شده است


